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ZÁPIS č. 03/2022 
 

Zo zasadnutia komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna 
konaného dňa 10.05.2022 

 
 
 
Prítomní:  Bc. Ľubica Štugnerová, M.A., Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Eva Skačanová, JUDr. 
Karol Vojtko, Ing. Jana Grlická,  Mgr. Silvia Dančová,  
 
 
Ospravedlnení: MUDr. Eva Laurinc-Wolframová 
  
Hostia: Ľubomíra Auxtová, Mgr. Martin Juhaniak 
 
Rokovanie viedol: Bc. Ľubica Štugnerová, M.A. 
 
 
 
 
Program:  
 

1. Privítanie 
2. Riešenie pohľadávok za byty vo vlastníctve mesta Brezna 
3. Rôzne 
4. Diskusia 
5. Záver 

 
 
 
K bodu 1 
 
Predsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna Bc. 
Ľubica Štugnerová, M.A. po otvorení zasadnutia privítala všetkých prítomných. 
 
 
 
 
K bodu 2 
 
Riešenie pohľadávok za byty vo vlastníctve mesta Brezna   
Hlavným bodom rokovania kôli ktorému zasadla komisia bolo riešenie pohľadávok za nájomné 
byty vo vlastníctve mesta, na rokovanie boli prizvaní aj poslanci mestského zastupiteľstva. Okrem 
členov komisie sa zasadnutia zúčastnil viceprimátor mesta a poslanec MsZ Mgr. Martin Juhaniak. 

Číslo spisu: Brezno 
2022/6297-3 10.05.2022 



 

Pracovníčka odboru právneho a majetkového pani Ľubomíra Auxtová prítomných podrobne 
informovala o stave pohľadávok k 30.04.2022. O slovo požiadal aj Mgr. Martin Juhaniak, ktorý je 
zároveň aj vedúcim odboru. Všetci prítomní mali možnosť vyjadriť sa k vypracovanej správe, túto 
možnosť využili a pani Auxtová odpovedala na všetky dotazy. Pohľadávky za nájomné byty vo 
vlastníctve mesta sú riešené priebežne rôznymi formami vymáhania (exekúcie, upomienky, 
dohovory) v závislosti od konkrétneho prípadu.  
 
 
K bodu 3 
 
Rôzne 
Podpredseda komisie Mgr. Pavel Ambros informoval prítomných o projekte O mama – projekt 
zastrešuje občianske združenie Cesta von, aktuálne pre mesto Brezno vo výberovom konaní prešla 
jedna záujemkyňa o prácu v rómskych rodinách, ktorá už absolvovala prvé zaškolenie. Naplno 
rozbehnúť by sa mal projekt v letných mesiacoch. Konkrétny dátum nie je ešte stanovený.  
 
 
K bodu 5 
 
Záver 
Zasadnutie komisie ukončila predsedníčka komisie Bc. Ľubica Štugnerová, M.A. a poďakovala 
prítomným za účasť. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bc. Ľubica Štugnerová, M.A.                                                     Mgr. Janka Zubáková 
         predseda komisie                                                                            sekretárka komisie                                             
 
 
 
 
 


